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Status på belysning, ladestandere og finansiering 
 

Vi når ikke at underskrive kontrakt med Albertslund Forsyning på belysning i år. Forsinkel-

sen skyldes at advokat Hans Christian Færch og Nordea ikke er kommet i mål med at få 

forhandlet vilkårene omkring optagelse af lån til foreningen. Nordea har trukket sig. Det er 

rigtigt ærgerligt, da vi har brugt 6-8 uger på at vente på en løsning. 

 

Den gode nyhed, er at vi nu er i gang med andre banker, som vi tror vi kan komme i mål 

med. 

 

Planen lige nu er, at der skal graves i vores ende af vejen i februar måned. Her skal vi helst 

være klar med et overblik over hvilke kabler vi skal have lagt i den udgravning. 

 

Vi ser frem til at kunne holde et samlet projektmøde med alle entreprenørerne, men det 
kræver at vi får afholdt en ekstraordinær generalforsamling, hvor vi får godkendt en aftale 

om lån. 

 

Kommunen har projekteret, at der skiftes belysning på stien mod Elmehusene omkring fe-

bruar måned. 

 

Der er måske nogen der har bemærket, at der rykkes lidt på standerne på stierne ved Pile-

husene og Elmehusene. Dette gøres for at vi kan få lidt bedre belysning ved indgangene til 

vores stier ved nr. 8 og 24. samt 3 og 13. Hvis dette ikke giver nok lys, har vi planer om at 

sætte en pullert med en Philips lampe, som de lige har udviklet. 

 

Kommunen vil i de næste måneder arbejde på at færdiggøre de projekter de har planlagt 

med entreprenøren i 2021. Så der bliver ikke plads til vores projekt før til foråret.  

 

Dansk Kabel TV har meddelt os, at vi er for få huse til at de vil lægge gratis fiber ned hos 

os. Vi er i gang med at undersøge priser på andre løsninger. Stadionparken lægger tomrør 

ned til fiber. Dette koster hos dem kr. 125 pr. meter. 

 

 

Bestyrelsen ønsker jer alle en god jul og godt nytår. 

 

 

På bestyrelsens vegne 

Bendte 


